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ZÁPISNICA 

z VALNÉHO ZHROMAŽDENIA OBČIANSKEHO ZDRUŽENIA  IPEĽ - HONT  

konaného dňa 22.3.2023 o 15:45 hod. v Šahách 

 

Prítomní – 27, podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia. 

2. Voľba orgánov zasadnutia. 

3. Návrh na schválenie plánu činností MAS 2023. 

4. Návrh na schválenie Výročnej správy a hospodárenia združenia za rok 2022. 

5. Informácia o výsledkoch formálnej kontroly, výberovej komisie a predsedníctva 

podaných ŽoNFP podporených z dotácie NSK na rok 2023. 

6. Návrh na uznesenie – úprava povinnosti člena ohľadom úhrad členského 

príspevku a s ním práv súvisiacich. 

7. Návrh na úpravu personálnych kapacít, návrh na schválenie  jednorazovej 

mimoriadnej odmeny projektovej manažérke. 

8. Informácia o implementácii stratégie CLLD a chode kancelárie MAS.   

9. Diskusia. 

10. Návrh na uznesenie. 

11. Záver. 

 

 

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu zasadnutia. 

Schôdzu otvoril a viedol predseda združenia Jaroslav Péter, konštatoval, že valné 

zhromaždenie nie je uznášaniaschopné a otvoril ho v náhradnom termíne – 22.3.2023 o 15:45 

hod.. 

Predseda združenia Jaroslav Péter predniesol návrh na program rokovania a požiadal 

prítomných členov o doplnenie programu, nasledovne:   v bode 4 – návrh na schválenie 

účtovnej závierky za rok 2022 a v bode č. 7 – návrh na navýšenie nákladov na externé 

spracovanie účtovných náležitostí a dal hlasovať za program s hore uvedenými zmenami. 
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Hlasovanie:  za: 27 hlasov, proti: 0  hlasov, zdržal sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č. 1/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje program zasadnutia. 

 

K bodu č. 2: Voľba orgánov zasadnutia. 

 

Predsedajúci určil za zapisovateľku Ing. Michaelu Pakši. 

Za overovateľov navrhol p. Eriku Holomekovú a p. Tibora Stehlíka. 

Za členov návrhovej komisie navrhol Ing. Agátu Gasparikovú a p. Zoltána Srnu. 

 

Hlasovanie za: 27 hlasov, proti: 0  hlasov, zdržali sa: 0 hlasy. 

 

Uznesenie č. 2/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje: 

overovateľov zápisnice p. Eriku Holomekovú a p. Tibora Stehlíka, 

návrhovú komisiu: Ing. Agátu Gasparikovú a p. Zoltána Srnu 

a zapisovateľku Ing. Michaelu Pakši. 

 

K bodu č. 3: Návrh na schválenie plánu činností MAS 2023. 

Projektová manažérka združenia Ing. Michaela Pakši predniesla návrh plánu činností 

MAS 2023 podľa predložených materiálov a informovala prítomných členov o jednotlivých 

bodoch v predkladanom návrhu - projektovej činnosti a riadenia stratégie CLLD v roku 2023. 

 

Hlasovanie za: 27 hlasov, proti: 0  hlasov, zdržali sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č. 3/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje Plán činností MAS na rok 2023. 
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K bodu č.4: Návrh na schválenie Výročnej správy, hospodárenia združenia za rok 2022 

a účtovnej závierky za rok 2022. 

Projektová manažérka informovala prítomných členov o predloženom návrhu Výročnej 

správy a jednotlivých prílohách. Na základe zaslaných podkladov a odporúčania  

predsedníctva, ktoré zasadalo dňa 7.3.2023, členovia nemali výhrady a zhodli sa na schválení 

predloženej Výročnej správy. 

Hlasovanie za: 27 hlasov, proti: 0  hlasov, zdržali sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č. 4/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje Výročnú správu za rok 2022. 

 

V bode č. 4 projektová manažérka informovala prítomnách členov o výsledkoch 

hospodárenia združenia v roku 2022, zaslaných jednotlivých príloh s tým súvisiacich, ktoré 

obsahovali všetky relevantné údaje a náležitosti, vrátane účtovnej závierky.  

Predsedajúci dal hlasovať.  

 

Hlasovanie za: 27 hlasov, proti: 0  hlasov, zdržali sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č. 5/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje účtovnú závierku za rok 2022. 

 

K bodu č.5: Informácia o výsledkoch formálnej kontroly, výberovej komisie a 

predsedníctva podaných ŽoNFP podporených z dotácie NSK na rok 2023. 

Projektová manažérka informovala o  výsledkoch formálnej kontroly podaných ŽoNFP 

podporených z dotácie NSK na rok 2023 v rámci výzvy NSK/LEADER1/2023-Op12,  informovala 

členov o počte podaných ŽoNFP, o predmete podaných projektových  zámerov, výške žiadanej 

dotácie u jednotlivých ŽoNFP, zamerania projektov a konečnom výsledku administratívnej 

kontroly.  

Ďalej uviedla výsledok rokovania výberovej komisie a predložila zoznam projektov, 

ktoré Výberová komisia odporúčala schváliť výkonnému orgánu.  
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Zároveň oboznámila prítomných členov o schválení predložených ŽoNFP 

predsedníctvom – Uznesením č. 14/2023 zo dňa 7.3.2023 

Hlasovanie:  Za:  27  hlasov, proti: 0  hlasov, zdržal sa:  0 hlasov. 

Uznesenie č. 6/2023 

Valné zhromaždenie berie na vedomie informáciu o výsledkoch formálnej kontroly, 

výberovej komisie a predsedníctva podaných ŽoNFP v rámci výzvy NSK/LEADER1/2023-

Op12, podporených z dotácie NSK na rok 2023. 

 

K bodu č. 6: Návrh na uznesenie – úprava povinnosti člena ohľadom úhrad členského 

príspevku a s ním práv súvisiacich. 

 

 Predsedajúci zdôraznil potrebu úpravy povinností členov ohľadne úhrad členských 

príspevkov, resp. neplnenia povinností členov podľa článku 7 Stanov združenia a s tým 

súvisiacich  pohľadávok členských subjektov voči združeniu. Otvoril diskusiu.  

 V rámci rokovania, prítomní členovia prediskutovali jednotlivé návrhy. V rozsiahlej 

diskusii p. primátor mesta Šahy Ing. Pál Zachar zdôraznil existujúci záväzok členov vyplývajúci 

zo stanov a upozornil, že pohľadávka dlžníka nezaniká vystúpením zo združenia, ale naopak, 

združenie ju od dlžníka vymáha. Do diskusie sa pridal  p. Zoltán Srna, starosta obce Sazdice, 

ktorý uviedol, že daný prístup, keď členská obec neplatí členské príspevky, je voči iným obciam 

nekorektný, nakoľko členské príspevky uhrádzajú i malé obce, ktoré majú menšie príjmy, 

a napriek tomu si plnia svoje záväzky. Predseda združenia, Jaroslav Péter pripomenul, že obec, 

ktorá je dlžníkom voči združeniu, nemôže vystúpiť zo združenia, nakoľko implementovala 

v tomto roku a úspešne, a na základe toho mu vyplývajú povinnosti so zmluvy o príspevku a je 

zaviazaný monitorovacím obdobím. Ing. Iveta Majerčíková predniesla návrh, že nakoľko daný 

členský subjekt, konkrétne Obec Demandice, nedáva spätné väzby na zaslané výzvy na úhradu, 

predsedníctvo združenia by malo adresovať obecnému zastupiteľstvu výzvu na úhradu – list. 

  Po rozsiahlej diskusii, sa členovia zhodli na jednotnom návrhu a predsedajúci dal 

hlasovať.  

 

Hlasovanie:  Za: 27 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržal sa: 0 hlasov. 
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Uznesenie č. 7/2023 

Valné zhromaždenie poveruje predsedníctvo a kanceláriu MAS k zaslaniu výzvy – listu 

adresovanému obecnému zastupiteľstvu – poslancom  obce Demandice, v ktorom vyzve 

obec na úhradu pohľadávok voči združeniu. 

 

K bodu 7: Návrh na úpravu personálnych kapacít, návrh na schválenie  jednorazovej 

mimoriadnej odmeny projektovej manažérke, návrh na navýšenie nákladov na externé 

spracovanie účtovných náležitostí. 

 

Predsedajúci Jaroslav Péter v rámci bodu, informoval členov o potrebe navýšenia 

personálnych kapacít, resp. administratívnej pracovnej sily do kancelárie MAS, s návrhom, 

ktoré prerokovalo predsedníctvo na zasadnutí dňa 7.3.2023 a to na štvrtinový úväzok, t.j. na 

2 - 4 hodiny denne. V rámci diskusie, p. Peter Varga položil otázku, či má združenie na ďalší 

úväzok dostatok finančných prostriedkov a či je daná položka v schválenom rozpočte na rok 

2023. Projektová manažérka, Ing. Michaela Pakši zodpovedala na dané otázky, s tým, že 

v nastavenom rozpočte sa s danou položkou nepočítalo, nakoľko obce financujú samé celý 

chod kancelárie prostredníctvom členských príspevkov a daná položka bola síce v priebehu 

roku 2023 plánovaná z chodu MAS 3 – z dodatočnej alokácie, pričom výzva na Chod MAS 

a animácie mala byť vyhlásená, resp. aktualizovaná najneskôr v mesiaci január 2023, avšak 

doteraz ju RO neaktualizoval. P. primátor, Ing. Pál Zachar navrhol návrh na uznesenie – určiť 

výšku položky na mzdu novej pracovnej sile na rok 2023. Na návrhu sa členovia v diskusii zhodli 

a predseda združenia dal hlasovať. 

 

Hlasovanie:  Za: 27 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržal sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č. 8/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje navýšenie personálnych kapacít s ročným rozpočtom 

4 500 € na rok. 

  

 V rámci bodu predseda predniesol Uznesenie predsedníctva č. 15/2023 zo dňa 

7.3.2023, v ktorom predsedníctvo združenia schvaľuje finančnú odmenu vo výške mesačnej 
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mzdy projektovej manažérke a odporúča valnému zhromaždeniu  na schválenie návrh na 

finančnú odmenu a následne dal hlasovať. 

 

Hlasovanie:  Za: 27 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržal sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č.9/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje projektovej manažérke finančnú odmenu vo výške 

jednomesačnej mzdy. 

 

 Predseda združenia Jaroslav Péter navrhol navýšenie nákladov na externé spracovanie 

účtovných náležitosti – konkrétne paušálneho poplatku, Ing. Kataríne Harnovej. Uviedol, že 

momentálne paušálny poplatok za vedenie účtovníctva predstavuje sumu vo výške 80 

€/mesiac. A spracovanie mzdovej a personálnej agendy na jedného zamestnanca je vo výške 

10 €/mesiac, čo činí spolu momentálne 90 € mesačne. Po rozsiahlej diskusii, dal hlasovať.  

 

Hlasovanie:  Za: 27 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržal sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č.10/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje navýšenie  nákladov na externé spracovanie účtovných 

náležitostí – a to paušálny poplatok za vedenie účtovníctva za bežný mesiac o 10 €, t.j. 

schvaľuje paušálny poplatok vo výške 90 €/mesiac. 

 

K bodu č. 8:  Informácia o implementácii stratégie CLLD a chode kancelárie MAS.   

 

Projektová manažérka a predseda združenia informovali prítomných členov o 

aktuálnom stave implementácie v programoch IROP a PRV, o podpise dodatku s PPA na 

prechodné obdobie a s tým súvisiacimi povinnosťami a podaní ŽoNFP na CHOD MAS 3  a 

animácie. Ďalej informovala o predpokladanom termíne vyhlásenia výziev v rámci PRV. 

Prítomní členovia diskutovali i o nastavení animačných činnostiach v území na prechodné 

obdobie. Ďalej informovala o podaní žiadosti o zmenu Konceptu implementácie na RO pre 

IROP a žiadosti o presun finančnej alokácie z 5.1.1 t.j. z podnikateľského sektora do 5.1.2. , t.j. 

do verejného sektora. 



www.ipel-hont.eu 
 

 

Hlasovanie:  Za: 27 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržal sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č.11/2023 

Valné zhromaždenie berie na vedomie informáciu o implementácii stratégie CLLD a chode 

kancelárie MAS. 

 

K bodu 9: Diskusia. 

 V rámci diskusie nemal nikto žiadny dotaz. 

 

K bodu č. 10: Návrh na uznesenie. 

Člen návrhovej komisie, Ing. Agáta Gaspariková,  predniesla návrh na uznesenie. 

 

Hlasovanie:  Za: 27 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržal sa: 0 hlasov. 

 

Uznesenie č. 12/2023 

Valné zhromaždenie schvaľuje návrh uznesení. 

 

K bodu č. 11: Záver. 

Predseda Jaroslav Péter  poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie valného 

zhromaždenia.  
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V Šahách, 23.3.2023 

Zapísala: Ing. Michaela Pakši, projektová manažérka MAS 

 

..........................................                                            

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Erika Holomeková                                                       Tibor Stehlík 

starostka obce Tupá                                                          starosta obce Hokovce 

 

 

........................................                                              ......................................... 

 

 

 


